

«Το γεωθερμικό δυναμικό της ΔΕΗ ίσο προς το 1/4 της παραγωγής ηλεκτρισμού» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 4-6-1982, σελ. 13.

γεωοικονομολόγος

«Έγκριτοι γεωπόνοι και γεωοικονομολόγοι προβαίνουν εις δημοσιεύσεις μελετών και απόψεών των», Γ. Νέζης, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 7-9-1975.

γεωπολιτική

«Κατά τον Γκομπλίν η ιδεολογία της εθνικής ασφάλειας βασίζεται σε τρεις θεμελιώδεις αντιλήψεις: Στην γεωπολιτική, την ολοκληρωμένη στρατηγική και στον προνομιακό ρόλο των ενόπλων δυνάμεων», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 12-2-1977.

γεωπολιτικός

«Ο κ. Σόννενφελντ προβλέπει για το άμεσο μέλλον ευρύτατο γεωπολιτικό και ιδεολογικό ανταγωνισμό μεταξύ των δύο υπερδυνάμεων», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 2-9-1976.

«... ίσως ανατρέψει τον γεωπολιτικό χάρτη του κόσμου», Α. Αγγελόπουλος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 20-9-1977.

«Η Ελλάδα είναι ιδιαίτερα καλά τοποθετημένη στο γεωπολιτικό χώρο», Ρ. Fontaine, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 18-5-1979, σελ. 3.

γεωπροωθητής

«Δύναμη 1.000 περίπου ανδρών και αξιωματικών και μεγάλο αριθμό οχημάτων, γαιοπροωθητών, ισοπεδωτών, φορτωτών και γερανοφόρων...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 4-11-1977.

γεωργοοικονομολόγος

«Η Δ/ση Μελετών και Προγραμματισμού έχει επανδρωθεί με ό,τι καλύτερο σε νέους επιστήμονες Οικονομολόγους - Γεωργοοικονομολόγους», Α. Πεπελάσης, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 14-1-1977.

«Από το Μπαντρ του Καναδά επέστρεψε, αφού εκπροσώπησε την Ελλάδα στο 17ο συνέδριο γεωργοοικονομολόγων, ο δρ. Χρήστος Καμενίδης», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 3-10-1979.

γεωτεχνικός (ουσιαστικό και επίθετο)

«Η υπηρεσία αυτή, που θα επανδρωθεί από οικονομολόγους, κοινωνιολόγους, γεωτεχνικούς...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 20-11-1976, σελ. 7.